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یادداشت�

مهدی سیاح

تعطیلات پیش رو به تهدید بدل نشود

گلایه کنکوری های سربیشه از مقامات آموزش عالی 

 توقف جذب دانشجو
در 5 دانشگاه پیام نور استان

میرزاجانی 

 گلایه کنکوری های سربیشـه از مقامات آموزش عالی 
این اسـت کـه چرا نـام تنهـا دانشـگاه ایـن خطه مـرزی و 
محـروم از دفترچـه کنکـور حـذف و سـهمیه فرهنگیـان 

شهرسـتان هم اسـتانی شـد.
آن هـا گلایـه خـود را ایـن طـور بـا صـدای مـردم یعنـی 
روزنامه خراسـان جنوبی درمیان گذاشـتند که درد آن 
هایی که در کنکور سراسـری شـرکت کردند این اسـت 
که نـام تنهـا دانشـگاه سربیشـه یعنی دانشـگاه پیـام نور 

از دفترچـه هـای کنکـور امسـال حذف شـد. 
دیگر ایـن کـه سـهمیه فرهنگیـان شهرسـتان، اسـتانی 
شـد و چون سربیشـه امکانـات آموزشـی مطلـوب ندارد 
به طور قطع دانش آموزان بیرجندی سـهمیه سربیشـه 
را اسـتفاده مـی کنند و پـس از پایـان تحصیل بر اسـاس 
تجـارب قبل، از همـان سـال اول دنبال انتقـال به مرکز 

اسـتان هسـتند که موفق هـم می شـوند .
جالب این جاسـت کـه دانشـگاه هـای پیام نـور خضری 
سـال  بـرای  همچنـان  آبـاد  حاجـی  و  بیـاض  دشـت 

تحصیلـی جدیـد دانشـجو مـی پذیرنـد.
دیگـر ایـن کـه در همیـن سـال نـه تنهـا دانشـگاه هـای 
پیـام نـور نهبنـدان، سـرایان، اسـدیه ، فـردوس و ... 
منحل نشـد بلکه بـه همت نماینـده سربیشـه و نهبندان 
، دو دانشـکده فنـی و حرفـه ای و سـلامت در نهبنـدان 

ایجـاد شـد.

پاسخ نماینده به گلایه ها
دفتر دکتر»نخعی« نماینده مردم نهبندان و سربیشه 
در مجلس شورای اسلامی در پاسخ به گلایه توقف 
جذب دانشجو در دانشگاه پیام نور سربیشه اعلام 
کرد:  برابر پیگیری های انجام شده و مستند به تماس 
دانشگاه  استان،  نور  پیام  دانشگاه  رئیس  با  تلفنی 
پیام نور سربیشه سال گذشته فقط چهار نفر ورودی 
داشت که به دلیل تعداد کم ورودی و این که باید به 
طور میانگین ورودی هر رشته حدود یک دانشجو 
باشد و از سوی دیگر به تبع وضعیت موجود، وزارت 
علوم در حدود ۱۳۰ شهر ، از جمله پنج شهر زهان، 
خضری دشت بیاض، سرایان، خوسف و سربیشه برابر 
ضوابط و مقررات قانونی روند جذب دانشجو را متوقف 

کرده است.
نگاه  و  تخصصی  قضاوت  از  فارغ  این  بر  افزون 
و  توجیهات  به  التفات  و  موضوع  به  کارشناسی 
توضیحات رسیده، به طور قطع اهتمام و جدیت لازم 
توسط نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی برای 
پیگیری و تحقق خواسته مردم به نحو شایسته و مقتضی 

معمول می شود.
لازم به یادآوری است دکتر »نخعی« با نگاهی عدالت 
محور و توسعه گرا در امور علمی و آموزشی ، مقدمات و 
زمینه راه اندازی دانشگاه علمی کاربردی در سربیشه 
با  تخصصی  جلسه  چند  تاکنون  که  کرده  فراهم  را 
حضور مسئولان مرتبط  به منظور تحقق این مهم نیز 

منعقد شده است.

کند وکاو تاریخ مود
فصل سوم کاوش در محوطه گبری مود سربیشه 

اجرا شد.
میراث   اداره کل  پژوهش  حوزه  مسئول 
گفت:  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی، 
همکاری  با  مود  گبری  تپه  سوم  فصل  کاوش 
تپه  در  بیرجند  دانشگاه  و  اداره  کل  این 
شد. انجام  روز   ۴۵ مدت  به  مود  گبری   B 
از  این فصل  افزود: در  برآبادی«  سید »احمد 
شماره  ترانشه  باعنوان  ترانشه ای  کاوش ها، 
ادامه  در  جنوبی  تپه  برجستگی  شمال  در   ۴
و  ایجاد  گذشته  سال  آموزشی  فعالیت های 
فضا های معماری مرتبط با بارو و حصار دفاعی 

تپه مود B کشف شده است.

زمین لرزه درح بدون 
خسارت 

زمین لرزه۳/8ریشتری بامداد روز گذشته در 
سربیشه خسارت نداشت.

لرزه  زمین  این  جنوبی«  »خراسان  گزارش  به 
ساعت 2:2۵ بامداد روز گذشته رخ داد و به دلیل 
این که عمق زمین لرزه زیاد بود بیشتر مردم زلزله 

را احساس نکردند.

هموار سازی 2 محور 
فردوس

عملیات لکه گیری هندسی در محور های فردوس 
دیهوک و محور فردوس - سرایان به طول 2۰ 

کیلومتر به اتمام رسید.
»آخوندی« رئیس اداره راهداری و حمل و نقل 
جاده ای فردوس گفت: این پروژه ها به صورت 
امانی طی دو ماه درخرداد و تیر امسال اجرایی 
و برای اجرای این عملیات ۱2 هزارمیلیارد ریال 

هزینه شد.

امام جمعه سربیشه خواستار شد:

آرایش جدید برای مقابله 
با کرونا

آرایش مناسب جدید برای مقابله با بیماری کرونا 
در سربیشه تدارک دیده شود.

مدافعان  از  تشکر  ضمن  سربیشه  جمعه  امام 
سلامت که در خط مقابله با این ویروس هستند، 
خواستار آرایش مناسب جدید برای مقابله با این 

بیماری در این شهرستان شد.
حجت الاسلام والمسلمین »نجمی پور« همچنین 
خواستار رعایت شیوه نامه ها در عزاداری ها شد 
و تاکید کرد: همه عزاداری ها باید در فضای باز 
اجرا و اگر مراسمی در فضای بسته برگزار شود 

،نیروی انتظامی باید برخورد کند. 

رصد پایگاه های 
واکسیناسیون 

فرمانداران شهرسـتان ها از پایگاه های تجمیعی 
واکسیناسـیون کرونا بازدید کردند.

به گـزارش »خراسـان جنوبی« فرمانـدار نهبندان 
بـا همراهـی جمعـی از مسـئولان مرتبـط از پایگاه 
تجمیعی واکسیناسـیون کرونا در مرکز بهداشت 

شـهری شهرسـتان بازدید کرد.
»بیکی« در حاشـیه این بازدید اعلام کرد: بیش از 
۱۰ هزار و 7۰۰  نفـر در مجموع گروه های سـنی 

و شغلی در سطح شهرستان واکسـینه شده اند.
بـه گفتـه او اکنـون نیـز مشـکلی در تامین واکسـن 
وجود نداشـته و روند واکسیناسیون عادی است.

ایـن گـزارش حاکی اسـت، فرمانـدار فـردوس نیز 
با همراهـی تعـدادی از مسـئولان مرتبـط  از مرکز 
واکسیناسـیون عمومـی بیمـاری کرونـا در شـهر 
فـردوس بازدیـد کـرد و ضمـن بررسـی مسـائل 
و مشـکلات مراجعـه کننـدگان در جریـان رونـد 
انجـام واکسیناسـیون قرار گرفـت. تاکنـون بیش 
از ۱۴ هـزار دوز واکسـن بـه واجـدان شـرایط 

شهرسـتان تزریـق شـده اسـت.

از�گوشه�و�کنار�استان

تقویت شبکه برق دیهوک 

خط ۱۳2 کیلو ولت طبس - دیهوک از طریق شبکه 2۰ کیلوولت زیربار قرار 
گرفت.

مدیر توزیع نیروی برق دیهوک گفت: با این اقدام وضعیت ولتاژ شبکه در این 
بخش به ویژه دهستان کویر و روستاهای سرند و ماودر بهبود پیدا کرد و مردم 

این منطقه از این خدمت بهره مند شدند.
مهندس» سحرخیز« افزود: برای احداث خط ۱۳2 کیلو ولت طبس - دیهوک 

بیش از ۶۰ میلیارد تومان هزینه شدکه مورد بهره برداری قرار گرفت.

نذر بهداشتی و درمانی 

حاج» حسن حسینی« از خیران سلامت قاینات سه میلیارد ریال برای تأمین 
تجهیزات و امکانات مورد نیاز شبکه بهداشت و درمان شهرستان کمک کرد.

عضو مجمع خیران سلامت در مراسم افتتاح ساختمان مجمع خیران سلامت 
شهرستان گفت: این خیر نیک اندیش همچنین متعهد شده است تاپایان سال 

هفت میلیارد ریال دیگر به شبکه کمک کند.
»مبینی« ادامه داد: همشهریان خیراندیش هم بیش از 2۱7 میلیون تومان برای 

خرید دستگاه ماموگرافی بیمارستان شهدای قاین کمک کرده اند. 

راه اندازی سومین موزه عکس کشور
سومین موزه عکس کشور در منزل قدیمی مرحوم غلامعلی صمدی عکاس و 

خبرنگار قاینی آغاز به کار کرد.
مدیر بنیاد توسعه و توانمندسازی سپهر قاین در مراسم بازدید خبرنگاران و 
اصحاب قلم از این موزه گفت: در این موزه بیش از ۵۰ اثر عکس و خبر مربوط 
به سال های قبل از پیروزی انقلاب اسلامی از هنرمند و خبرنگار برجسته قاین 

مرحوم صمدی به نمایش گذاشته شده است.
»نوربخش« افزود: این منزل قدیمی بسیار زیبا مربوط به دوره قاجار است که با 
همکاری اولیه اداره میراث فرهنگی مرمت و توسط حامیان این بنیاد خریداری 

شد و اکنون در تملک این بنیاد، حفاظت و نگهداری می شود.

15 موکب حسینی در بشرویه
۱۵موکب حسینی در بشرویه طی دهه اول محرم برپا شد.

رئیس تبلیغات اسلامی بشرویه گفت: این موکب ها پخش مداحی و سخنرانی 
های حسینی را بر عهده دارند و دو موکب نیز به عنوان ایستگاه سلامت به پخش 

ماسک و مواد ضدعفونی می پردازند.
 حجت الاسلام »رضا بهشتی فر« افزود: با توجه به شیوع ویروس کرونا مثل 
سال گذشته مقرر شده است تا مراسم مذهبی ماه محرم در صحن مدارس، 
مصلای نماز جمعه و گلزار شهدای گمنام این شهرستان با رعایت پروتکل های 

بهداشتی برگزار شود.
او با اشاره به این که امسال موضوع روضه های محله به محله اجرا می شود، ادامه 
داد: امسال با کمک کانون مداحان و گروه های جهادی برنامه ای برای تجلیل 

از خانواده های شهدا و پیرغلامان حسینی این شهرستان برگزار خواهد شد.
 رئیس تبلیغات اسلامی بشرویه در خصوص برپایی حسینیه کودک گفت: در 
این حسینیه توسط مربیان و طلبه های خواهر و برادر اجرای برنامه های ویژه 
محرم شامل قصه، شعر، نقاشی و ... برای کودکان در دستور کار قرار می گیرد.
وی اظهار کرد: ۴۰ مبلغ بومی و غیربومی نیز برای تبلیغ برنامه های دینی در 

بشرویه و روستاهای این شهرستان حضور خواهند داشت.
به گفته او ۴۵ هیئت مذهبی در بشرویه اقدام به برگزاری مراسم عزاداری 

حسینی با رعایت پروتکل های بهداشتی و در فضای باز خواهند کرد.
او اضافه کرد: موضوع راه اندازی کاروان خودرویی، تلاوت قرآن کریم و اطعام 
عزاداران به صورت بیرون بر و خودرونویسی نیز از دیگر برنامه های در نظر گرفته 

شده برای ماه محرم است.

آموزش های امدادی به روستاییان
۵۰ نفر از جوانان روستاهای حاجی آباد نوغاب آموزش های اولیه امدادی را فرا 
گرفتند.»یوسفی« رئیس جمعیت هلال احمر قاینات گفت: طی چهار ماه اول 
امسال ۱۰۰ نفر از روستاییان با شرکت در دوره های یک روزه آموزش  کمک 

های اولیه را فراگرفته اند. 

متعهد نبودن شورای سابق قاین سبب شد

حذف احداث دانشکده پزشکی 
همکاری نکـردن و اجرایی نشـدن تعهدات شـورای اسـلامی شـهر قایـن در دور 
پنجم سـبب شـد تا عملیات احداث دانشـکده پزشـکی وابسـته به دانشـگاه آزاد 

اسـلامی واحد قاینـات در زمیـن مدنظـر منقضی اعلام شـود.
رئیـس دانشـگاه آزاد اسـلامی قاینات در نشسـت بـا خبرنـگاران گفـت: در چند 
سـال گذشـته کلنگ احداث دانشـکده پزشـکی به زمین زده و در همان مراسـم 
قول تأمیـن اعتبارات مورد نیاز توسـط دانشـگاه آزاد اسـلامی کشـور داده شـد.
 دکتر»طاهـری« افـزود: درآن مراسـم کـه امام جمعـه و فرمانـدار وقـت و نماینده 
وقت مجلس شـورای اسـلامی شهرستان حضور داشـتند، مسـئولان محلی و از 
جمله اعضای شـورای اسـلامی شـهر قایـن متعهد شـدند که زمیـن مورد نیـاز را 
به صورت تهاتـر و معوضی زمین دانشـگاه و زمین شـهرداری، در جوار دانشـگاه 
تأمیـن کننـد کـه شـورای اسـلامی بـه تعهـدات عمـل نکـرد و احـداث دانشـکده 

رقم نخـورد.

173 گشت فعال ویژه راهداری 
 با توجه به تعطیلات اخیر و ایام تابستان 2۵ گشت ویژه راهداری و ترابری استان 
اضافه بر گشت های مستمر به منظور تشدید نظارت ها در شبکه راه های استان 
خدمات ارائه می دهند.به گفته مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای روزانه ۳۳ 
گشت راهداری و ترابری در محورهای استان فعال هستند که بازدید مستمر از راه 
های پر ترافیک، اصلی و نقاط پر حادثه را در دستور کار دارند. »جلال زاده« ادامه 
داد: به طور میانگین روزانه هفت بازدید از مجتمع های خدماتی رفاهی بین راهی، 
امور فنی و ایمنی، کنترل قیمت بلیت و رعایت شیوه نامه های کرونا در ناوگان حمل 
و نقل عمومی مسافر در استان از طریق گروه های راهداری و ترابری انجام می شود.

7 واحد آموزشی جدید 
هفت  واحد آموزشی در قاینات به مناسبت آغاز سال تحصیلی جدید به بهره برداری 
می رسد.مدیر آموزش  وپرورش قاینات گفت: با بهره برداری از این مدارس هزار و ۳۰۰ 
دانش آموز از این کلاس ها بهره مندمی شوند. سید »احمد للهی« افزود: اکنون 9پروژه 
آموزشی با پیشرفت ۵۰ درصدی در حال اجرا که برای این واحد ها دو میلیارد و ۵۰۰ 
میلیون تومان هزینه شده است.همچنین  با همکاری سازمان بسیج سازندگی چهار 
واحد آموزشی در مناطق روستایی مرمت و زیباسازی شده است. وی با اشاره به اهمیت 
جلوگیری از افت آموزشی، ترک تحصیل و تکرار پایه در دوره ابتدایی از تشکیل ۱8 

پایگاه آموزشی در شهرستان خبرداد. 

هنرمندان جدید چادر شب بافی 
هنر چادرشب بافی با هدف ایجاد اشتغال به ۱۶ 
نفر از هنرآموزان قاینات با رعایت دستورالعمل 
اداره  شد.رئیس  داده   آموزش  بهداشتی  های 
صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی، 
قاینات گفت: با برگزاری آزمون نهایی دو دوره 
قاینات،  نیمبلوک  شهر  در  پارچه بافی  آموزش 

این  در  افزود:  عباس زاده«  یافت.»حمید  پایان 
دوره ها ۱۶ نفر از هنرآموزان، آموزش های لازم 
رعایت  با  را  )توبافی(  بافی  چادرشب  رشته  در 
پروتکل های بهداشتی فرا گرفتند که پس از قبولی 
در آزمون های علمی و عملی، گواهی نامه معتبر 

دریافت می کنند.

باخبرنگاران�

اخبار

راه سخت آسیا پیش روی بانوی مچ انداز طلایی
زهرا قربانی - پنجه در پنجه حریفان ملی انداخت 
و برای قهرمانی تلاش بسیاری کرد. با قدرت 
بدنی بالا و مچ های قوی توانست مچ حریفان را 
بخواباند و مدال طلای مچ اندازی را در دست 
راست و چپ از آن خود کند و جواز حضور در 
رقابت های آسیایی را بگیرد و این روزها هم در 
حال آماده شدن برای اولین تجربه ایران در این 

رقابت هاست.
»آرزو حسینی« بانوی مچ انداز طلایی بیرجندی 
را می گویم، همان ورزشکاری که چندی پیش با 
کسب مدال طلای رقابت های کشوری به اردوی 
تیم  ملی برای حضور در رقابت های آسیایی که 
قرار است اواخر این هفته در قزاقستان برگزار 

شود، دعوت شد.
27 سال سن دارد و از چهار سال پیش به صورت 
حرفه ای مچ اندازی کار می کند. سابقه سه دوره 
حضور در رقابت های قهرمانی کشور را دارد که 
در دو دوره در وزن 7۵ کیلوگرم دست چپ و 
راست مدال طلا گرفت و امسال هم در وزن ۶۵ 
کیلوگرم در دو دست چپ و راست دوباره طلایی 
شد و اولین نفر دعوت شده به تیم ملی برای 
حضور در رقابت های آسیایی در قزاقستان است.

او که قبل از فعالیت در مچ اندازی در هیچ رشته 
ورزشی فعالیت نکرده است، می گوید: اولین 
دوره آموزشی مچ اندازی مرداد 9۵ برگزار شد 
که شرکت کردم و بعد از آن هم در مسابقات به 
صورت یک آماتور حضور یافتم و رتبه آوردم و بعد 
از آن که توانایی ادامه را در خود دیدم تمریناتم را 

سنگین تر دنبال کردم.

کشف استعداد 
این بانوی مچ انداز طلایی که استعدادش در 
این رشته را خودش کشف کرده است، ادامه می 
دهد: در خانه با برادران و بستگان مچ می گرفتم 
و همیشه به قدرت بالای بدنی و مچ های قوی 

مشهور بودم و کمتر کسی حریفم می شد.
او با اشاره به این که به دلیل نبود مربی خانم در 
کشور همه آموزش ها را خودش یاد می گیرد، از 
نا شناخته بودن مچ اندازی در بین بانوان صحبت 
می کند و می افزاید: خیلی ها فکر می کنند که 
مچ اندازی رشته خشن و مردانه ای است و حتی 
افرادی که برای اولین بار من را می بینند تصور 
می کنند که روحیات خشن و مردانه ای دارم در 

صورتی که این طور نیست.

آسیب زیاد 
به گفته حسینی مچ اندازی رشته پر آسیبی است، 
بارها در رقابت ها شاهد شکسته شدن دست 
بوده ام که زجر آور است. افزون بر این تجهیزات 
مورد نیاز برای فعالیت در این رشته را نداریم 
هر چند یک سری امکانات توسط هیئت فراهم 
شده اما رغبت به سمت این رشته کم است و در 
این بین چند نفری هستند که می خواهند کار 
کنند اما با توجه به مشکلاتی که گفته شد کمتر 

ریسک می کنند .
او درباره سطح رقابت هایی که امسال شرکت 
کرده بود نیز می گوید: با توجه به کاهش وزن، 
فشارهای عصبی و استرس ، تمرین درست و 
حسابی نداشتم یکی از سخت ترین مسابقاتی بود 

که شرکت کردم و فقط با انگیزه دوستان در این 
دوره از رقابت ها شرکت کردم و در آن جا متوجه 
شدم که با این که حریفانم بیشتر از من تمرین 

داشته اند اما از آن ها سرتر هستم. 

رقابت های آسیا 
این بانوی مچ انداز با اشاره به این که رقابت 
های آسیا در قزاقستان از 2۶ مرداد شروع می 
شود ،می افزاید: تیم ایران با ترکیب شش نفر 
آقا و شش نفر خانم در وزن های مختلف به این 

مسابقات اعزام می شود. 
به گفته وی از طرف ایران اولین اعزام بانوان به 
مسابقات آسیایی است که با رایزنی هایی که 
از سوی فدراسیون انجام شد قبول کردند که 
ایرانی ها با حجاب کامل ظاهر شوند و داور زن 

داشته باشند تا بتوانند مسابقه دهند.

قدرت رقابت با آسیایی ها
او در خصوص حریفان آسیایی اش هم می گوید 
که آن ها حداقل ۱۰ تا ۱2 سال جلوتر هستند 
چرا که تجربه حضور در این رقابت ها را دارند 
و تیم ایران اولین بار است که در این رقابت ها 
شرکت می کند و به طور حتم آن ها حرفه ای تر 

خواهند بود.
حسینی ادامه می دهد: با وجود این همیشه 
سعی کردم که تمریناتم یک قدم جلوتر از بقیه 
باشد و این خودش سبب شده است که برای 

مسابقات آسیایی آمادگی داشته باشم. 
وی از روزنه های امیدی که در وجودش به 
های  رقابت  در  حضور  برای  دعوت  دنبال 
آسیایی شکفته است، صحبت می کند و می 
فدراسیون  دعوتنامه  که  این  از  قبل  افزاید: 
برای حضور در رقابت های آسیایی ارسال شود، 
سطح فکرم در حد رقابت های کشوری بود چون 
می دانستم اعزام نمی کنند ولی هم اکنون 
تا رقابت جهانی  اگر بدانم حمایت می شوم 
هم خواهم رفت و همه تلاشم را به کار خواهم 

گرفت تا دست خالی برنگردم.
او در پایان از زحمات رئیس هیئت بدنسازی و 
پرورش اندام استان به این نکته اشاره می کند 
که شاید کمتر رئیسی این اقدام را انجام دهد 
که تیم دو نفره را به دلیل آماده نبودن دیگر 

ورزشکاران به رقابت ها اعزام کند.

 موج شیوع، افزایش ابتلا و فوتی های ناشی از کرونا آن قدر، نگران کننده شد 
که بالاخره ستاد ملی مقابله با کرونا تصمیم به تعطیلی چند روزه گرفت تا بتواند 

در صورت همکاری مردم از حرکت سریع چرخه شیوع این بیماری بکاهد.
تصمیمی که به اعتقاد بسیاری، باید زودتر از این گرفته می شد تا شاهد چنین 
وضع وخیمی نباشیم، هر لحظه اخبار هولناکی نشنویم و چشمانمان به تصاویر 
مختلف از شلوغی و تکمیل ظرفیت بیمارستان ها، انباشته شدن اجساد، صف 

دفن اموات و ... در عالم واقع و شبکه های مجازی نیفتد.
رسیدن شمار جان باختگان به بیش از ۵۰۰ نفر در شبانه روز بر اساس آمار 
اعلامی و ابتلای ده ها هزار نفر، نشان از وضعی اضطراری است که فکری 
اساسی و درمانی اورژانسی، می طلبد تا چرخی لای چرخ ارابه های مرگ این 
بیماری باشد، چرخی که روی دور تند افتاده است و معلوم نیست فردا و فرداها 

چه تعداد قربانی بگیرد!
 رعایت توصیه های بهداشتی همراه با فاصله اجتماعی، بی شک همچنان 
بهترین و اولین راه پیشگیری است و عمل نکردن به آن، راحت ترین شیوه انتقال 
است، موردی که اتفاقا شخصی است و هر فرد باید از خود و اطرافیان انتظارش را 
داشته باشد و بس، اگر چه متولیان نیز نباید از نقش و برنامه ریزی خود در فراهم 
کردن فاصله گذاری ها غافل شوند از جمله در فراهم ساختن مناسب اسباب 

جا به جایی مسافران درون شهری و ... که از قدرت و اراده مردم خارج است.
اما تعطیلات ۶ روزه پیش رو که البته سه روز آن را تعطیلات تاسوعا، عاشورا و 
جمعه تشکیل می دهد اگر به فرصت تبدیل شود می تواند با خانه نشینی مردم 
در کاهش شیوع و حتی قطع زنجیره کرونا موثر باشد اما اگر بسان بسیاری از 
تعطیلی های قبل از جمله تعطیلات اخیر تهران و البرز که باید به ماندن در خانه 
بدل می شد اما توسط برخی ها نادیده انگاشته و به تهدیدی تبدیل شد خطری 
جدی را رقم خواهد زد و نقش روغن را در روان کننده چرخ حرکت کرونا ایفا 

خواهد کرد حال بر ماست که این زمان را به فرصت یا تهدید تبدیل کنیم.

چند�خط�خبر

* »صادقی« رئیس نمایندگی حفاظت محیط زیست زیرکوه گفت: یک بهله 
عقاب طلایی که به دلیل جراحت از ناحیه بال توانایی پرواز نداشت، توسط یکی از 

دوستداران حیات وحش برای تیمار و درمان تحویل این نمایندگی شد.
* حجت الاسلام »رمضان پور« رئیس اداره اوقاف وامور خیریه قاینات گفت: ورثه 
مرحومه حاجیه بی بی مروارید حمیدزاده در شهر اسفدن یک باب منزل مسکونی 
را به نیت استفاده به عنوان زینبیه اسفدن به ارزش ۱۰۰ میلیون تومان وقف کردند.
*به گزارش»خراسان جنوبی« با حضور فرماندار و مسئولان فردوس 2۳2  پنل 
خورشیدی همراه با تجهیزات مورد نیاز به نمایندگی از عشایر شهرستان، به عشایر 

منطقه چشمه خانم تحویل و راه اندازی شد.
*»امینی« مسئول جهاد دانشگاهی قاینات اعلام کرد: طی دو سال گذشته در این 
مرکز سه هزار و ۱۰۰ فراگیر از شهرستان های قاینات، زیرکوه و سرایان آموزش های 

تخصصی کوتاه مدت را به صورت حضوری و مجازی فرا گرفته اند.
*به گزارش»خراسان جنوبی« در جلسه شورای شهر دیهوک ، مهندس»مهدی 
قربان« به عنوان سرپرست شهرداری معرفی و از خدمات » اکبری« شهردار سابق 

قدردانی شد.
*دکتر»اسحاقی« نماینده مردم قاینات و زیرکوه گفت: با پیگیری های انجام شده، 
یک دستگاه اکسیژن ساز سانترال پرتابل ۶۰۰ لیتری با اعتبار سه میلیارد تومان به 

بیمارستان کوثر زیرکوه اختصاص یافت.
*رهاورد ستاد امر به معروف و نهی از منکر درمیان چند مصوبه بود. در این ستاد 
پیشنهادهای اعضا مطرح و پس از بحث و تبادل نظر برگزاری مسابقه کتاب خوانی، 
سخنرانی امام جمعه اسدیه با موضوع اهمیت و ضرورت احیای فریضه امر به معروف 

و نهی از منکر و ... به تصویب رسید.
*»بیکی«  فرماندار نهبندان  به همراه جمعی از مدیران شهرستان، ضمن دیدار با 
اهالی روستاهای زهاب، افضل آباد، خواجه دوچاهی و کوه لوله بخش شوسف به 

بررسی برخی مشکلات مطرح شده و بررسی میدانی آن پرداخت.
*فرماندار نهبندان از مجتمع آب رسانی سمک به منظور بررسی وضعیت قطع و 
کمبود آب در روستاهای زیرپوشش این مجتمع از جمله روستاهای میغان، رومه، 

زهری، دهنو، سمک و ... بازدید کرد.
*نماینده مردم نهبندان و سربیشه با وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش دیدار کرد. 
دکتر »نخعی« در این دیدار در صحبت هایی با توصیه به نبود تبعیض و رعایت عدالت 
آموزشی برچاره اندیشی درخصوص رفع مشکلات آموزشی و پرورشی در مناطق 

محروم، تاکید کرد.


